



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 10.08.2021 kl. 18.30

Sted: Klubben

Deltagere: Bestyrelse (afbud: Josefine og Ann), sportschef. Ref.: Claus

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsordenen
 - Godkendt
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 18.05.2021
 - Godkendt
3. Status på hold og spillere herunder ny omgang børnebold
 - Mixholdet er velfungerende og tilmeldt turnering
 - U18 har p.t. 17 på holdet og kan deltage i turneringen
 - DS er kommet godt i gang og har fået tilført oprykkede spillere og spillere ude fra, nogle er stoppet
 - a. Resultat af de to pigeraketter (en åben og en lukket for Trekronerskolen)
 - Udsat til næste møde grundet Anns fravær
4. Status på trænerbemandingen herunder kurser og budget
 - Brian orienterede om træneruddannelserne til Henrik, U16 og Ramus U14
 - a. Herunder aflyste trænerkurser og ansøgninger på opslåede stillinger
 - Claus orienterede om aflyste trænerkurser, og at det synes at være et generelt problem i DBU Sj. samt om samtalen med formanden for DBU Sj. om problemet.
 - Brian orienterede om, at der ikke var kommet ansøgere til de opslåede trænerstillingen.
 - Kombinationen af aflyste kurser og manglende ansøgere kan gøre det svært at få en licens.
 - b. Internt trænerkursus
 - Brian vil forsøge at arrangere et internt B1-kursus inden jul, så trænere uden C1-kursus også kan deltage.
 - c. Klubbens forpligtelser over for trænerne (Brian)



- Der skal være fokus på forventningsafstemning herunder om elite ctr. bredde, hvor et godt udgangspunkt vil være trænermanualen.
 - Søren vil følge op på U 5/6 og U7/8's brug af Kampklar
 - De 6 U14-spillere, som var ungtrænere for U7/8 vil gerne fortsætte som trænere. Brian spørger holdene, om de har brug for trænerhjælp.
 - Lars vil gennemgå og ajourføre trænerkontrakterne. Brian forhandler nye kontrakter inden for budgetrammen.
 - Brian vil lave et sportsårshjul med trænermøder og specifiktræning.
5. Banefordeling og herunder klagen over kunstbanetider i 21/22 og 22/23
 - Claus orienterede om klagen til Folkeoplysningsudvalget om tildeling af kunstgræsbanetider de kommende to vintre, den forventes behandlet i løbet af august 2021.
 6. Drøftelse af trænermanualen og deltagelse i trænermødet d. 11.08.
 - Brian gennemgik i store træk trænermanualen, som vil blive gennemgået på trænermødet d. 11.08. På trænermødet vil Søren, Michelle, Dan og Claus fra bestyrelsen deltage helt eller delvist.
 7. Hvordan skal vi bruge klubbens onedrive?
 - Søren og Brian vil lave systemet, så de enkelte årgange for adgang til de konkrete årgangsmapper. Disse mapper skal følge årgangene, så nye trænere kan bruge dem.
 8. Budgetopfølgning/halvårsstatus
 - Lars redegjorde i store træk for halvårsregnskabet, som tegner til et plus.
 - Lars, Søren og Brian laver budget for indkøb af forventet to VEO-kameraer.
 9. Status på projekt nyt klubhus (forenings- og fælleshus for flere brugere)
 - Dan gennemgik projektet og skitserne af lokalerne. Ansøgningen om fondsmidler vil snart gå i gang.
 10. Møde d. 17.08. om udvikling af Himmelev Idrætsanlæg (kommunalt initiativ v. Mikkel Emborg)
 - Claus orienterede om baggrunden for mødet og ønsket om en bedre udnyttelse af området og faciliteterne. Vi aftalte, at Dan også deltager i mødet.
 11. Evaluering af RBE-samarbejdsaftalen
 - Udsættes til senere møde.
 12. Næste bestyrelsesmøde



- Mødet holdes d. 14.09.2021 kl. 18.30, og Claus indkalder til det.

13. Eventuelt

- Søren og Lars vil gennemgå ubrugte tøjvouchers, og Søren fremhævede, at de allerede er blevet betalte.

CM/14.08.2021